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PROTOKÓŁ NR 1/24 

z zebrania wyborczego Sołectwa Chrośna 

przeprowadzonego 23 września 2024 r. 

 

D. Paczkowski – Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Kujawska – powitał władze 

miasta oraz zebranych mieszkańców.  

W I terminie zebrania uzyskano kworum.  

Ogłoszenie o zebraniu stanowi zał. nr 1 

D. Paczkowski – Przewodniczący Rady Sołeckiej zaproponował na prowadzącego zebranie 

Pana Marka Łukaszewskiego- Sołtysa Sołectwa Chrośna. 

Kto z mieszkańców jest za tą propozycją ? 

Wszyscy za. 

M. Łukaszewski- Sołtys Soł. Chrośna- powitał władze oraz zebranych mieszkańców. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- podziękował wszystkim mieszkańcom  

za oddane głowy w czasie wyborów na Burmistrza Solca Kujawskiego.  Burmistrz 

zaapelował o integrację wszystkich mieszkańców, oraz o dobrą współpracę. 

 

Ad. 2. Wybory organów sołectwa.  

 

Wybór Sołtysa. 

 

M. Łukaszewski – w I kolejności zostaną przeprowadzone wybory na Sołtysa kadencji 2024 

– 2029. Prośba o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi 

wybory na Sołtysa. Przypomniał, że osoby będące w komisji skrutacyjnej nie mogą 

jednocześnie kandydować na Sołtysa.  

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby: 

1. Joannę Frischke- Krajewską – wyraziła zgodę,  

2. Annę Cicha – wyraziła zgodę, 

3. Izabelę Tomczyk- Paczkowską – wyraziła zgodę. 

 

M. Łukaszewski -  Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy – za. 
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M. Łukaszewski – prośba do mieszkańców o zgłaszanie kandydatów na Sołtysa Soł. 

Chrośna? 

 

Mieszkańcy zgłosili:  

Pana Marka Łukaszewski  – wyraził zgodę,  

Pana Wojciecha Krause – wyraził zgodę.   

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Lista została zamknięta. 

M. Łukaszewski – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy – za. 

Kandydaci zaprezentowali swoje osoby. 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisała karty do głosowania, rozdała karty, 

przedstawiła zasady głosowania, przeprowadziła głosowanie tajne, podliczyła głosy). 

 

Po przeliczeniu głosów, Pani Joanna Frischke Krajewska – odczytała protokół Komisji 

Skrutacyjnej.  

W wyniku tajnego głosowania stosunkiem głosów 38 do 14 na Sołtysa Sołectwa Chrośna 

został wybrany Pan Marek Łukaszewski.  

 

Wybory do Rady Sołeckiej.  

 

M. Łukaszewski – Kto z mieszkańców jest za tym, aby wybory do Rady Sołeckiej 

przeprowadziła ta sama komisja skrutacyjna ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

 

M. Łukaszewski – prośba o zgłaszanie kandydatów do Rady Sołeckiej. 

 

Zgłoszono następujące osoby do Rady Sołeckiej: 

1. Bogdana Grala – wyraził zgodę, 

2. Sylwię Olejniczak – wyraziła zgodę, 

3. Damiana Frontczaka – wyraził zgodę, 

4. Wojciecha Krause – wyraził zgodę,  

5. Zofię Błochowiak – wyraziła zgodę, 

6. Marcina Cherek- wyraził zgodę, 
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7. Katarzynę Kotlęgę- wyraziła zgodę. 

 

M. Łukaszewski – Kto jest za zamknięciem listy kandydatów ? 

Wszyscy – za.        

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisała karty do głosowania, rozdała karty, 

przedstawiła zasady głosowania, przeprowadziła głosowanie tajne, podliczyła głosy). 

 

Pani Joanna Frischke Krajewska odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku 

tajnego głosowania do Rady Sołeckiej wybrano (po ukonstytuowaniu się): 

1. Damiana Frontczaka – przewodniczący,  

2. Katarzynę Kotlęgę – zastępca przewodniczącego, 

3. Marcina Cherek  – członek, 

4. Bogdana Grala – członek,  

5. Zofię Błochowiak – członek. 

 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców o planach 

dotyczących zagospodarowania terenu przy świetlicy (boisko rekreacyjne dla dzieci  

i młodzieży, wiata). Dodał, że w planach jest również skomunikowanie Chrośny z Solcem 

Kujawskim poprzez ścieżkę rowerową.  

 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot. m.in.: 

• Możliwość wywożenia nieczystości ciekłych przez Zakład Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Solcu Kujawskim. Wysoki koszt wywozu oraz problemy z terminowością 

firm zewnętrznych. 

S. Wrycza- Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.- odpowiedział 

mieszkańcom, że w chwili obecnej ZGK Sp. z o.o. nie ma możliwości wywożenia 

nieczystości ciekłych. Spółka nie jest w posiadaniu odpowiedniego sprzętu, oraz nie posiada 

pozwoleń. Dodał, że firmy podniosły ceny takich usług z racji wzrostu kosztów transportu 

oraz utylizacji nieczystości. 

• Niedoprecyzowana deklaracja na składkę na Radę Rodziców w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że Zespół Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim podlega pod Starostwo Powiatowe. 
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• Wnioski mieszkańców o równanie dróg gruntowych na terenie Sołectwa Chrośna 

(wiele odcinków dróg w bardzo złym stanie) 

Z. Faleńczyk- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej- poinformował mieszkańców  

o  nowym przetargu na równanie dróg gruntowych. Od 11 września br. rozpoczęły się prace 

na terenie Gminy. Z. Faleńczyk dodał, że stan dróg gruntowych jest weryfikowany,  

w pierwszej kolejności równane są drogi w najgorszym stanie. Dodał również, że prace 

uzależnione są od warunków pogodowych (musi być odpowiednia wilgotność). 

Poinformował, że na ten rok zaplanowany jest fragment drogi prowadzącej do Gminy 

Rojewo.  

• Brak zajęć dodatkowych dla dzieci z Sołectwa Chrośna 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- zaproponował, aby mieszkańcy utworzyli klub 

mam, aby wspierać się wzajemnie w opiece i organizacji czasu wolnego dla dzieci. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że w ramach 

Soleckiego Budżetu Obywatelskiego został złożony wniosek na realizację projektu  

na stworzenie „rekreacyjnej altany” przy Świetlicy Chrośna. K. Rubaszewska zachęciła 

wszystkich mieszkańców do udziału w głosowaniu. Poprosiła również, aby za pośrednictwem 

Sołtysa Sołectwa Chrośna zgłaszać wszelkie propozycje i pomysły, dotyczące 

zagospodarowania terenu przy Świetlicy.  

• Komunikacja autobusowa między Chrośna- Nowa Wieś lub Inowrocław, oraz Solec 

Kujawski- Bydgoszcz. Utrudniona komunikacja- mieszkańcy nie mają możliwości 

swobodnej komunikacji.  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że na tą chwilę nie ma 

możliwości jakiegokolwiek połączenia autobusowego. Gmina nie posiada środków 

finansowych na ten cel. Dodał, że koszty są bardzo duże.  

• Droga strategiczna w Chrośnie 

M. Łukaszewski- Sołtys Sołectwa Chrośna- odpowiedział mieszkańcom, że droga 

strategiczna nie powstanie na terenie Sołectwa. 

• Pytanie dotyczące transportu materiałów i sprzętu przy budowie drogi S10 przez 

„Chrośniankę” 

Z. Faleńczyk- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej- poinformował, że Gmina 

podpisała umowę na korzystanie z dróg gminnych. „Chrośnianka” jest drogą powiatową. 

Wszelkie problemy dotyczące tej drogi mieszkańcy mogą zgłaszać na piśmie do Starostwa 

Powiatowego za pośrednictwem Gminy. 
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D. Paczkowski- Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Chrośna- podziękował  

za współpracę w Radzie Sołeckiej. Jednocześnie pogratulował nowym członkom Rady 

Sołeckiej. 

J. Frischke- Krajewska- Zastępca Przewodniczącego Rady Sołeckiej- podziękowała 

wszystkim mieszkańcom oraz Sołtysowi i członkom Rady Sołeckiej za wieloletnią 

współpracę. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- podziękował Radzie Sołeckiej poprzedniej 

kadencji za włożony wkład pracy i za zaangażowanie. Pogratulował nowo wybranym 

członkom do Rady Sołeckiej oraz Sołtysowi. Zaapelował o dobrą współpracę  

z mieszkańcami, Sołtysem oraz Radą Sołecką. 

 M. Łukaszewski- Sołtys Sołectwa Chrośna – podziękował zebranym mieszkańcom  

i władzy. Zebranie zakończono o godz. 19.00. 

 

                                        

                                            Sołtys Sołectwa Chrośna 

Marek Łukaszewski 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 

 

 

 


